



Information about the formation of the Hungarian Pastoral Dogs World Association

Dear Prospective Member,

We cordially invite you to the Constitutional Meeting of the Hungarian Pastoral Dogs World Association.

The venue date and time: Klapka Hall in the Monostori Fortress, Komárom 4th October, 2019, 16:00 o'clock .

Our intention is to offer you the possibility to present your club and kennel following the official opening speeches and the introduction of the founding clubs.

At the end of the official program about 19:00 o'clock, a folk dance group will present a short performance, after which we kindly invite you to the official gala diner of the constitutional meeting.

Please note we can accept two (2) persons per club at a maximum. I kindly ask you to forward the names and contacts (e-mail addresses, telephone numbers) of the delegates to pasztorkutya@kennelclub.hu

Looking forward to hearing from you.

Best Regards

Gábor Korózs
President of the Hungarian Pastoral Dogs
World Association



Informationen zur Gründung des Weltverbandes der Ungarischen Schäferhunde

Sehr geehrtes zukünftiges Mitglied,

Wir laden Sie herzlich zur Eröffnungsversammlung des Weltverbandes der Ungarischen Schäferhunde am 4. Oktober 2019 ab 16 Uhr in den Klapka-Saal der Klosterfestung in Komárom ein.

Nach den offiziellen Eröffnungsreden und der Vorstellung der Gründungsvereine in Ungarn möchten wir Ihnen auch die Möglichkeit geben, Ihren Verein und Ihre Rasse vorzustellen.

Am Ende des offiziellen Programms um 19.00 Uhr laden wir Sie und Ihren Partner nach einer Show einer Volkstanzgruppe herzlich zum offiziellen Galadinner der Eröffnungssitzung ein.

Sie können maximal 2 Personen pro Veranstaltung delegieren. Bitte senden Sie den Namen, die E-Mail-Adresse und die Telefonnummer der 2 Teilnehmer an die E-Mail-Adresse pasztorkutya@kennelclub.hu.

Beste Grüße

Gábor Korózs
Präsident der Weltverbandes der
Ungarischen Schäferhunde